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 Zápisnica  

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce, konaného 

dňa 11. decembra 2015 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:       Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

Poslanci: Marián Beneš, Ľubica Balajková, Stanislav Grznárik, Gabriela 

Macháčová, Alena Sopková 

 

Neprítomní:  Ladislav Kolmokov, Eva Kováčiková, Jozef Sedlár, Ing. Rastislav Velič 

 

Ďalší prítomní: Ing. Gabriel Pozdech – hlavný kontrolór 

      Ing. Jana Gerhátová - ekonómka 

    Ing. Monika Laciková, zapisovateľka 

    Ostatní podľa priloženej prezenčnej listiny 

       

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Návrh všeobecne záväzného nariadenie obce HORNÉ OBDOKOVCE 

o určení miesta a času zápisu do základnej školy 

4. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 1/2015 

5. Návrh plánu práce OZ a komisií na rok 2016 

6. Organizačné záležitosti 

7. Návrh na uznesenie 

8. Ukončenie 

 

Program poslanci jednohlasne schválili v tomto znení. 

 

K bodu 1. Otvorenie 

Siedme zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnení poslanci: Ladislav Kolmokov, Eva Kováčiková, Jozef 

Sedlár a Ing. Rastislav Velič. 

Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 5 a rokovanie OZ je uznášania 

schopné. 

Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Macháčovú a p.  Grznárika.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých overovateľov poslanci jednohlasne schválili.  

 

Za členov návrhovej komisie navrhla starostka obce: p. Balajkovú, p. Sopkovú a p. Beneša 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 
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PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci jednohlasne schválili.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení  

Starostka  vyzvala Ing. Pozdecha aby predniesol správu o kontrole plnenia uznesení zo 6. 

verejného rokovania OZ. Správa je priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.   

 

K bodu 3. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Horné Obdokovce o určení miesta 

a času zápisu do základnej školy 

Starostka informovala, že návrh bol zverejnený a zaslaný poslancom. Neboli prijaté žiadne 

pripomienky. Bol vypracovaný v súlade s aktuálnym doplnením  školského zákona a návrhu 

podľa potreby ZŠ s MŠ Horné Obdokovce. Návrh VZN je prílohou zápisnice. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za predložený návrh VZN.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh VZN č. 5/2015 obce Horné Obdokovce o určení miesta a času zápisu do základnej školy 

bol jednohlasne schválený.  

Týmto sa ruší VZN č. 31/2011. 

 

K bodu 4. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 1/2015 

Starostka informovala, že návrh bol zverejnený a zaslaný poslancom. Neboli prijaté žiadne 

pripomienky. Dodatok bol vypracovaný v zmysle nového zákona o odpadoch, ktorý nadobúda 

účinnosť 1.1.2016 a hovorí o tom, že obec je povinná dať poplatok za drobný stavebný odpad. 

Návrh dodatku je prílohou zápisnice.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za predložený návrh VZN.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 1/2015 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

na území Obce Horné Obdokovce je jednohlasne schválený.  

 

K bodu  5. Návrh plánu práce OZ a komisií na rok 2016 

Starostka informovala, že plán práce sme prijali len od sociálno-ekonomickej komisie (ďalej len 

SEK), ktorý predniesla.  Plán práce je priložený k zápisnici.  

Starostka mala pripomienku k plánu práce SEK, k bodu oboznámenie sa o platení dane v mesiaci 

apríl je skoro, nakoľko do 31. mája je splatnosť daní.  

Ing. Pozdech dodal, že keď sa bude schvaľovať záverečný účet k 30.6, tam to bude presnejšie.  

Starostka mala k pripomienku k bodu oboznámenie sa s prípravami a priebehu volieb, ktoré sú 

naplánované na jún, je už neskoro, nakoľko voľby sú 5. marca 2015. Ďalej bod príprava rozpočtu 

naplánovaný na november, presunúť už na september.  
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Poslanec p. Beneš navrhol vynechať z plánu práce oboznámenie o voľbách, prípadne 

skompletizovať plán práce na budúcom zasadnutí, keď bude na zasadnutí OZ aj predseda SEK.  

Starostka dodala, že plán práce OZ aj ostatných komisií sa odkladá na nasledujúce zasadnutie 

OZ.  

 

K bodu 6. Organizačné záležitosti  

Starostka informovala, že do organizačných záležitostí bol pridaný poslanecký návrh p. Beneša.  

Starostka predniesla návrh, je priložený k zápisnici.  

P. Beneš dodal, že nakoľko projekt ktorý bol schvaľovaný v septembri, oddychová zóna pri 

ústavskej bytovke nebol podaný, preto podal návrh na oddychovú zónu v parku pri kultúrnom 

dome. Jeho vysvetlenie je v návrhu, ktorý podal. P. Beneš dodal, že ide o eurofondy kde by mala 

mať obec spoluúčasť do 5%, ide o projekt zelená dedina – program obnovy dediny, ktorý 

pokračuje budúci rok do 30. októbra 2016.  

Starostka sa spýtala do akej sumy by mal byť ten projekt. Naša predstava je v sume 5.000 – 

10.000,- eur. Doporučuje prerokovať tento poslanecký návrh, nakoľko bol dodaný na poslednú 

chvíľu, aby sa zistili dôkladne informácie o výzve program obnovy dediny.  

P. Beneš dodal, že by bolo vhodné dať do uznesenia, že SEK navrhuje schváliť vypracovanie 

projektovej dokumentácie na oddychovú zónu na spomínanej parcele.  

Starostka mala pripomienky k tomuto návrhu, že i keď ide o nádherný park, obsahuje množstvo 

nebezpečných stromov, staré topole, je tam potok a blízkosť hlavnej cesty. Nepovažuje tento 

nápad za dobrý, navrhuje poslancom opätovne ho prerokovať.  

P. Beneš dodal k pripomienke, že ten park si tam pýta niečo takéto urobiť a myslí si, že dať tam 

pár lavičiek, investícia nemôže byť až taká horibilná a tiež urobiť tam parkový chodník, 

spevnený.     

Starostka vyzvala poslancov hlasovať, za návrh poslanca Beneša na vypracovanie projektovej 

dokumentácie  na oddychovú zónu na parcele č. 65.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Beneš, p. Grznárik, p. Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Macháčová 

 

Poslanci schválili poslanecký návrh p. Beneša na vypracovanie projektovej dokumentácie  na 

oddychovú zónu na parcele č. 65. 

 

P. Macháčová dodala, že park bol kultúrnym strediskom, boli tam kedysi kolotoče a ako deti sa  

tam dobre cítili. Je to tam pekné, len aby sme vedeli v akej cene to bude. 

P. Beneš dodal, že ak sa bude robiť projekt, aby sme mohli do toho zasahovať. 

Starostka dodala, že je potrebné v parku naplánovať aj osvetlenie. 

Ekonómka Ing. Gerhátová dodala, že bol naplánovaný projekt na rekonštrukciu lávky v tomto 

parku, ktorý nebol realizovaný.   

 

 Žiadosť o prenájom pôdy – V. Frťala (priložená k zápisnici) 

Starostka informovala, že žiadosť bola prijatá 4.12.2015, bola predložená SEK a žiadala 

ich o vyjadrenie.  

P. Sopková za SEK predniesla, že navrhujú zistiť kto je užívateľom pôdy a presunúť túto 

žiadosť na ďalšie zasadnutie.  

P. Beneš sa informoval, či je pozemok vo vlastníctve obce, starostka mu odpovedala, že 

áno. P. Beneš dodal, že by teda mala existovať zmluva. 

Starostka dodala, že pozemok bol bez listu vlastníctva v užívaní PD a LV bol vydaný po 

skončení ROEP-u Obsolovce. Bolo to v užívaní PD a p. Bogner ju využíval. Malo by to 
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byť zaevidované v nájomnej zmluve PD.  

Ing. Gerhátová dodala, že nájomne a dane za tento pozemok nám platí družstvo nie p. 

Bogner. 

P. Macháčová sa spýtala ekonómky, či sa bude robiť niečo s pôdou od PD.  

Ing. Gerhátová jej odpovedala, že PD nám zatiaľ platí nájom a nepožiadali o odkúpenie.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK, odložiť žiadosť p. Frťalu 

o prenájom pôdy na ďalšie zasadnutie s tým, aby sa získali podrobnejšie informácie.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili návrh SEK, odložiť žiadosť p. Frťalu o prenájom pôdy na 

ďalšie zasadnutie s tým, aby sa získali podrobnejšie informácie. 

 

 Žiadosť ZŠ s MŠ Horné Obdokovce o schválenie projektovej dokumentácie v sume 

7.000,- (priložená k zápisnici) 

Starostka predniesla žiadosť, ktorá bola prijatá 7.12.2015 a bola predložená SEK a žiada 

ich o vyjadrenie.  

P. Sopková sa vyjadrila za SEK, že im zo žiadosti nebolo jasné, či dokumentácia bola 

vypracovaná, či to išlo cez verejné obstarávanie a či ide o havarijný stav. Navrhujú takúto 

vec riešiť až keď sa splatia všetky úvery.   

Starostka vyzvala p. riaditeľku ZŠ s MŠ o vyjadrenie.  

Mgr. Martonková pozvala na rokovanie p. Hubinského, ktorý takéto projekty realizoval 

aj pre iné školy. Z iných informácií zistila, že kúrenie je efektívnejšie urobené, ak je 

zvlášť pre MŠ a zvlášť pre ZŠ.   

Starostka sa pýtala poslancov či súhlasia s vystúpením p. Hubinského. 

P. Hubinský informoval, že by vedeli zariadiť podať žiadosť na ministerstvo cez VÚC na 

školstvo.  

Starostka mu odpovedala, že cez krajský školský úrad sme podávali žiadosť na havarijný 

stav na rekonštrukciu telocvične máme pripravený na podlahu, čakáme na informáciu 

o rozlohe podláh v havarijnom stave. O vykurovaní sme doteraz nehovorili, preto bola 

touto žiadosťou prekvapená. Spýtala sa, že prečo je termín do 15. januára? 

Mgr. Martonková odpovedala, že buď sa podá teraz do 15. januára alebo až 

v nasledujúcom roku.  

Starostka informovala, že ak ide o havarijný stav, žiadosť nemôže byť obmedzená 

termínom. Do 15. januára nie sme schopný pripraviť projektovú dokumentáciu ani 

verejné obstarávanie na proj.dokumentáciu. Do tohto termínu určite nestihneme podať 

žiadosť na rekonštrukciu celého vykurovacieho systému. 

P. Hubinský povedal, že je potrebné schváliť návrh na projektovú dokumentáciu, ktorú 

musí zaplatiť obec a oni potom urobia ostatné kroky.  

P. Beneš sa spýtal, že stále nevieme o čo ide, na čo má byť vypracovaná projektová 

dokumentácia.  

P. Hubisnký mu odpovedal, že ide o rekonštrukciu celého vykurovacieho systému. P. 

Beneš sa spýtal, či je nejaká predstava, koľko bude stáť táto rekonštrukcia. P. Hubinský 

mu odpovedal, že okolo 200.000,- eur. 

Ing. Gerhátova dodala, že ak ide o havarijný stavy, je to financované cez krajský školský 

úrad. Na havarijný stav sa nedajú žiadať peniaze z eurofondov.   

Mgr. Martonková informovala, že po rekonštrukcii by bola veľká úspora. Dodala, že 

najbližšie bude končiť úver, ktorý bol určený na fasádu školy. 
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Starostka zdôraznila, že fasáda na škole bola financovaná z eurofondov, musíme 

v ďalšom období udržať stav detí a či je vôbec dovolené meniť energetickú štruktúru 

školy. O 5-7 rokov môže prísť monitorovacia komisia, ktorá bude toto kontrolovať. Do 

tohto projektu by sa nemalo zasahovať, skreslí to monitorovaciu správu. I tak máme 

obavy z naplnenia monitorovacích kritérií, kvôli počtu detí. Keď sa robil tento projekt 

bolo napísané, že v roku 2017 bolo plánované, že bude 220 detí a máte teraz 111 detí. Po 

navštívení školy, starostka skonštatovala, že má 15 učební, 9 tried a počas vyučovania 

bolo veľa tried prázdnych. Racionalizáciou zadelenia tried by sa mohlo jedno krídlo 

v škole odpojiť od kúrenia.    

Mgr. Martonková  informovala, že od nového školského roku sú triedy vybavené tak, že 

spĺňajú účel a chceme dať školu na vyššiu úroveň.  

Starostka vyzvala SEK o vyjadrenie sa k žiadosti ZŠ s MŠ. 

P. Beneš dodal, či zo sumy rekonštrukcie 200.000- eur bude niečo platiť aj obec.  

P. Hubinský mu odpovedal, že všetky peniaze určené na projekt dostane obec. 

P. Beneš sa pýtal, či teda reálne obec bude platiť iba peniaze za projekt? 

P. Hubinský mu odpovedal, že obec musí zabezpečiť peniaze na projektovú 

dokumentáciu a potom môžu podať žiadosť. Súčasť žiadosti je aj odborný posudok. 

Mgr. Martonková informovala, že škola má veľký bojler, ktorý tečie. Ohrievajú vodu pre 

kuchyňu a treba vyriešiť ohrev. 

Starostka vyzvala SEK, aby sa vyjadrili a dali návrh. 

P. Beneš dodal, že na základe týchto poskytnutých informácií komisia počká na 

doriešenie, nakoľko sú len dvaja z komisie a potom dajú návrh.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK, presunúť riešenie žiadosti ZŠ s MŠ 

na ďalšie rokovanie a získať viac informácií. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili návrh SEK, presunúť riešenie žiadosti ZŠ s MŠ na ďalšie 

rokovanie a získať viac informácií. 

 

 Žiadosť o prerokovanie výšky nájmu školského bytu – A. Rybanová (priložené 

k zápisnici) 

Starostka informovala, že na predošlom zasadnutí OZ, SEK navrhla nájom školského 

bytu na 150,- eur. 8.12.2015 sme prijali novú žiadosť o prerokovanie výšky nájmu. 

Starostka predniesla žiadosť a požiadala SEK o vyjadrenie. 

P. Sopková za SEK sa vyjadrila, že komisia navrhuje pozrieť tento byt v akom je stave 

a potom to prehodnotia.  

Starostka dodala, že byt je vo vlastníctve obce, ale v správe školy. Riaditeľka školy musí 

vydať rozhodnutie o prebytočnosti daného nehnuteľného majetku. Potom OZ môže 

poskytnúť priestor na iné účely. Doporučuje komisii, aby navrhla p. riaditeľke vydať 

rozhodnutie o prebytočnosti.  

P. Beneš dodal, že zo žiadosti nie je jasné čo s tým zamýšľajú, keďže v žiadosti uviedli, 

že linka je nepoužiteľná. Či budú chcieť aby obec hradila prerábku.  

Starostka dodala, že nevieme ani rozlohu bytu na základe ktorej sa určuje cena nájmu.  

Ing. Gerhátová informovala, že ide o regulované nájomné vo verejnom vlastníctve.   

Ing. Pozdech poznamenal, že ak by šlo o rozlohu približne 60 m2, regulované nájomné 

by bolo okolo 70,- eur.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK, danú žiadosť prerokovať na 
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nasledujúcom zasadnutí pri získaní ďalších informácií a doložiť rozhodnutie 

o prebytočnosti majetku.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili návrh SEK, žiadosť  o výške nájmu školského bytu 

prerokovať na nasledujúcom zasadnutí pri získaní ďalších informácií a doložiť 

rozhodnutie o prebytočnosti majetku.  

 

 Návrh na mimoriadne odmeny pre poslancov v zmysle zásad odmeňovania 

Starostka predniesla článok 6 zo zásad odmeňovania a predkladá návrh na mimoriadne 

odmeny za aktívnu účasť na kultúrnych a športových podujatiach na základe prezenčnej 

listiny v sume 10,- eur za jednu aktívnu účasť v zmysle zásad odmeňovania.   

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh na mimoriadne odmeny pre poslancov 

v zmysle zásad odmeňovania na kultúrnych a športových podujatiach v sume 10,- eur za 

jednu aktívnu účasť.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili návrh starostky na mimoriadne odmeny pre poslancov 

v zmysle zásad odmeňovania na kultúrnych a športových podujatiach v sume 10,- eur za 

aktívnu účasť.  

 

 Správa o činnosti 

Starostka zdôraznila, vzhľadom na to, že sa blíži konečný termín inventarizácie, aby si 

členovia inv. komisií splnili svoje úlohy. Treba predložiť materiál z inventarizácie do 

30.12 ústrednej inventarizačnej komisii a tá ma podať správu do 15.1.2016.  

Starostka predniesla informáciu o činnosti, ktorá je priložená k zápisnici.  

 

P. Beneš sa informoval, či vieme kedy bude ukončený zápis na katastri. 

P. Balajková mu odpovedala, že podľa najnovších informácií, by to malo byť do konca 

roka. 

Starostka vyzvala ak má niekto návrhy alebo pripomienky môže sa vyjadriť.  

Mgr. Martonková mala dotaz na vypilovanie stromov, ktoré sú pri školskom ihrisku kde 

má byť robené multifunkčné ihrisko. Už sa veľa stromov vypilovalo, deti už nebudú mať 

nikde chládok. Či je nutné vypíliť aj posledné stromy, ktoré sú na školskom ihrisku.  

Starostka jej odpovedala, že namiesto vypílených stromov sa plánuje náhradná výsadba.   

P. Beneš sa spýtal, či opilovanie spomínaných stromov bolo riešené v dokumentácii.  

Starostka mu odpovedala že nebolo plánované, pretože v pôvodnom projekte osvetlenie 

nemalo byť.  

P. Beneš poznamenal, že aj na detské ihrisko počul pripomienky, nie je tam chládok.   

Mgr. Dobiášová dodala, že deti sú celý čas vonku na betóne pod strechou.   

Mgr. Martonková – stromy sa stále likvidujú a deti potrebujú byť v čase horúčav 

v chládku.  
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P. Milata dodal, že inak sa to nedá urobiť s osvetlením. Žiaľ vychádzajú na mieste kde sú 

stromy. Dve lampy budú na jednej strane a dve na druhej.   

P. Beneš vyjadril návrh pre p. ekonómku, či by bola ochotná poskytovať štvrťročne 

informáciu o stave rezervného fondu. Aby sa zasielali podklady poslancom.  

Starostka mu odpovedala, že vždy sa poslancom predkladá štvrťročná správa.  

P. Macháčová sa spýtala p. Beneša, na čo potrebuje vedieť stav rezervného fondu.  

P. Beneš dodal, že na to, aby vedel, koľko financií má obec k dispozícii v prípade návrhu 

na nejaký projekt.  

Ing. Gerhátová mu odpovedala, že kedykoľvek môže takúto informáciu podať, napríklad 

aj k dnešnému dňu je stav rezervného fondu v sume 36.775,20 eur, ale už zajtra bude stav 

iný, pretože  bude tam čerpanie multifunkč. ihriska.  

P. Beneš dodal, že poslanci nemajú priestor riešiť počas roka rozpočet. A potom môžu 

riešiť rezervy ako napríklad na oddychovú zónu.   

Ing. Gerhátová odpovedala, že projekty sú hradené zo všeobecných služieb. V každom 

poslaneckom návrhu je treba vedieť odkiaľ vziať peniaze. Na začiatku roka ste dali 

poslanci návrh že sa urobí multif. ihrisko, zateplenie Senioru a na to boli finančné 

prostriedky. Nevyšli dva projekty tak sa fin. prostriedky presunú. Nevieme dnes povedať 

koľko bude na investície v budúcom roku.  

P. Macháčová dodala aj s Ing. Pozdechom, že rezervný fond sa netvoril v čase funkčného 

obdobia bývalého starostu. Začal sa tvoriť až v roku 2011, nakoľko sa splácali úvery 

a obec bola zadĺžená.   

Starostka vyzvala či sú nejaké pripomienky, diskusia.  

Neboli už žiadne pripomienky.  

 

K bodu  9. Návrh na uznesenie 

Poslankyňa p. Balajková predniesla návrh na uznesenie.  

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili predložený návrh na uznesenie.  

 

K bodu  10. Ukončenie 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 19,44 hod. ukončila. 

 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková     Ing. Monika Laciková 

           starostka obce             zapisovateľka 

 

 

Overovatelia:  

 

............................................    ....................................................                                           

    Gabriela Macháčová                Stanislav Grznárik 
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Uznesenie 

zo  7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,  konaného dňa  11. 12. 2015 

 

 

A. B e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení zo 6. verejného rokovania OZ   

 a presunutie vypracovať plán práce OZ a komisií na ďalšom zasadnutí OZ  

2. Správu starostky obce o činnosti OÚ 

 

B.  S ch v a ľ u j e : 

 

1. Program 7. zasadnutia OZ  

2. Overovateľov zápisnice – p. Macháčovú a p.  Grznárika 

3. Členov návrhovej komisie – p. Balajkovú, p. Sopkovú a p. Beneša 

4. Návrh VZN č. 5/2015 obce Horné Obdokovce o určení miesta a času zápisu do základnej 

školy  

5. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 1/2015 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území Obce Horné Obdokovce 

6. Poslanecký návrh p. Beneša na vypracovanie projektovej dokumentácie  na oddychovú 

zónu na parcele č. 65 

7. Návrh SEK, odložiť žiadosť p. Frťalu o prenájom pôdy na ďalšie zasadnutie s tým, aby sa 

dôkladnejšie prehodnotila žiadosť 

8. Návrh SEK, presunúť riešenie žiadosti ZŠ s MŠ na ďalšie rokovanie a získať viac 

informácií 

9. Návrh SEK, žiadosť  o výške nájmu školského bytu prerokovať na nasledujúcom 

zasadnutí pri získaní ďalších informácií a doložiť rozhodnutie o prebytočnosti majetku 

10. Mimoriadne odmeny pre poslancov v zmysle zásad odmeňovania na kultúrnych 

a športových podujatiach v sume 10,- eur za aktívnu účasť.  

 

 

C. R u š í : 

 

1. VZN č. 31/2011 o určení miesta a času zápisu do základnej školy 

 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce  

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 


